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Protokoll telefonmöte längdrådet 2015-05-25 

 

 

Deltagare: Göran Nilsson, Cathrine Engman, Joakim Abrahamsson, Niklas 

Jonsson, Lasse Jonsson , Patrik Björk, Karin Ersson, Johan Sares, Per-Åke 

Yttergård, Ludvig Remb & Lars Selin.  

 

 
1. Föregående protokoll 

Godkändes 
 

2. Beslut om tid för längdkonferens. 
Göran - Förslaget ligger 11-13/9 i Falun, inväntar förslag på processor från 
SISU. 
 

3. Strategi utveckling av längdsporten 

Lars S - Leder en arbetsgrupp som påbörjat ett arbete kring en strategisk 
plan för nationell och internationell verksamhet kopplat till FIS. Planen ska 
vara ett underlag till vilka frågor Sverige i första hand ska driva vid FIS-
möten. Arbetet ska vara klart för presentation i samband med 
längdkonferensen i september 2015. 
 
 

4. Strategi – utbildning 
Perra - Informerar om påbörjat strategiarbete som Göran skickade ut 
underlag om, inför detta möte. Utbildningsgruppen känner sig lite tunna 
bemanningsmässigt men detta kan förhoppningsvis förbättras om projektet 
med utbildningskonsulenter går i lås. 

 
             

5. Strategi - livsstil-folkhälsa 
Perra - Gunilla Back och Perra har börjat kolla på ett strategiarbete för 
denna kategori. Viktigt att fortsätta det arbetet då denna kategori skidåkare 
växer så snabbt. 
 

6. Strategi – barn/ungdom 
Karin – Informerar om dokumentet som hon och Jenny tagit fram. Jenny 
har visat strategiarbetet för sin arbetsgrupp och dem såg positivt på det, de 
gav förslag till små justeringar. Inom FIS har det förekommit diskussioner 
kring skicross och att eventuellt få med det på VC-programet. Ett första 
steg mot detta var ”hoppen” som man lade in under TDS dessutom 
kommer det på programmet vid UOS i Lillehammer 2016. Hur ställer vi 
(Sverige) oss rent strategiskt till att arrangera skicross tävlingar i olika 
åldrar? Karin, Lars och Jenny tar denna fråga vidare. 
 

7. Info inför FIS-möte 

Niklas – a) Begränsat antal västar till servicepersonal (vallare) vid skidtest 
under VC, förslaget ligger på fyra västar klassiskt och två västar skejt. 
b) Begränsat antal åkare per nation (fyra per klass och disciplin) som 
enligt rödgruppslistan får betald resa och uppehälle vid VC. 
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c) Startordning vid individuell start, ändra till att seedade åkare (15st) 
startar tidigare och får möjligheten att välja själva startordning.  
 

8. Nationellt elit-frågor 

Lasse - Elitklubbsmöte i Falun planerat till den 10 juni. Umeå, Östersund, 

Falun-Borlänge och Mora har anmält deltagande. Mia Karlsson Sollefteå 

vill vara med via videolänk. Lasse anmäler två deltagare från Hudiksvall. 

Perra lovar att skicka vilka som är anmälda till Lasse så får han stöta på 

föreningar som saknas. Niklas berättar om FIS inställning till långloppen 

och teamen. Tidigare upplevde Niklas ett motstånd (från FIS sida) men 

detta har förändrats under åren. Lasse upplever att Norge har kommit 

längre i samarbetet mellan förening – team – landslag.  

  
9. Inför RF-mötet 

Patrik - informerar om mötet  29-30 maj i Helsingborg 
Den stora frågan blir nyval av ordförande där  Björn Eriksson, före detta 
rikspolischef mm är valberedningens förslag.  
 

10. Nyval till FIS WC-committé  och Rollerski-committé   

Längdrådets förslag till styrelsen är Rickard Grip till WC-kommittén och 

Ludvig Remb till arbetsgruppen för rullskidor.  

 
11. Val till LR och AR. Hur skall processen genomföras? 

I alpinarådet sitter man på tre eller fyra år, förslaget från längdrådet är att 
man på något vis går om lott. Göran och Johan tar på sig att ta fram ett 
förslag till nästa möte.  
 

12. Rullskidor, hur kommer grenen in i SSF organisatoriskt 

Ludvig- Det finns en arbetsgrupp (rullskidor) som fungerar bra, men att 

denna gren växer och att det därför är viktigt att SSF-längd integrerar 

rullskidverksamheten. Längdrådet är överens om att bjuda in Johan 

Eriksson som representant för rullskidor. 
 

13. Införandet av tre längdkonsulenter 

Tillsätt en arbetsgrupp som under sommaren utarbetar förslag  
- Förslag: Johan S, Lars S, Karin E/Perra, Jenny L 
- Platser  
- Ekonomi 
- Arbetsuppgifter 
- Information till distrikt och regioner 

 

Johan- Berättar om konsulenterna och att han inväntar svar från styrelsen 
som har möte den 17 juni.  
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Övriga frågor: 
Ludvig- TD och regelgruppen har lagt som förslag att sanktioner 
(varningar och diskningar) skall föras till en officiell lista som läggs ut 
på skidor.com (nationellt) för aktiva som tävlar i klassen D/H-15 år (då 
börjar man tävla om SM-tecken) och uppåt i åldrarna.  
Efter diskussion beslutas att anta förslaget att i likhet med FIS föra en 
lista över de sanktioner som TD/Jury tilldelar en åkare. Detta från 
åldersgrupp H/D 15. 
  
Ludvig- Fakturaavgifter, ett flertal föreningar betalar inte 
anmälningsavgifter exv. var det för någon vecka sedan hela 22 
föreningar som inte betalt vid SM i Kalix. Betalfunktion är på väg i SSF 
TA vilket kan lösa problemet i framtiden. Göran upplyser om att man 
enligt svensk lag inte kan lägga på ”straffavgifter” men däremot en 
administrationsavgift, förutsatt att man informerat om det i inbjudan. 
Görans förslag är att vänta tills SSF TA systemet är klart.    
  

     Nästa möte: 24 augusti kl 08:30 


